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Republika Kosova - Republic of Kosova--=- --Komuna e Novoberdes
Opstina Novo Brdo - Municipality of Novo Brdo

Clanu Komiteta za Zajednice
G./go _

Na osnovu clana 53 Zakona za Lokalnu Samoupravu i clana 42 Statuta
Opstine Novo Brdo:

POZIVNICA

Peta sednicu Komiteta za Zajednice koja ce se odrzati dt.: 15.10.2020 (Cetvrtak]
pocetkom u 11:00h.

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prosle sednice Komiteta;
2. Izvestavanje o pocetku skolske 2020/ 21;
3. Informacije od kancelarije za Zajednice oko mesecnih aktivnosti;
4. Razno;

Dt: .12.10.2020
U: Novo Brdo

~_ . .Shpresa Kqiku
rredse?av~uca Komiteta za Zajednice
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Republika Kosova - Republic of Kosova
Komuna e Novoberdes

Opstina Novo Brdo-Municipality of Novo Brdo

KUVENDI KOMUNAL-SKUPSTINA OPSTINE- MUNICIPAL ASSEMBLY

ZAPISNIK

Sa cetvrtog sastanka Komiteta za zajednice odrzanog 15.09.2020, sa pocetkom u 11 :00. Sastanku

su prisustvovali: predsedavajuca Odbora za zajednice Shpresa Kciku, clanovi Odbora: Dobrivoje
Dordevic, Aleksander Pavic, Zimer Zimeri, Abdil Gashi, Jorgovanka Filic, Behare Jashari.

Predsedavajuca Komiteta je nakon pozdrava prisutnih otvorio sastanak ovim:

Dnevni Red

1. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka Odbora;
2. Diskusija o situaciji sa pandemijom COVID-19 u opstini;

3. Obavestenje Kancelarije za zajednice i povratak;

4. Razliciti;

Predsedavajuca je pitao da li imaj u neke predloge ili se slazu sa ovim dnevnim redom?
Kako nije bilo predloga, dnevni red su jednoglasno odobrili prisutni clanovi Odbora.

Prva tacka: Usvajanje zapisnika sa poslednjeg sastanka Komiteta;

Predsedavajuca je otvorio diskusiju po ovom pitanju.
Kake nije bilo primedbi, zapisnici sa poslednjeg sastanka jednoglasno su odobreni od svih

prisutnih clanova.
Druga tacka: Diskusija o situaciji sa pandemijom COVID-19 u opstini;

Predsedavajuca je otvorio diskusiju po ovom pitanju.
Abdil Gashi je nakon pozdrava ucesnicima rekao: Clan sam kriznog staba i imali smo veoma
dobru saradnju sa svim clanovima ovog osoblja, imali smo priliku da posetimo porodice i
pomognemo porodicama, ali nazalost nismo imali jos jedan sastanak da mesec dana ne znam
zasto se tone zove, ali je dobro da se odrzi sastanak, jer su i ove nedelje skole pocele da predaju.

Ne samo u nasoj opstini vec iu skoro svim opstinama situacija je van kontrole. Bilo je dobro
zapoceti redovne sastanke kao sto smo zapoceli u martu, imali smo priliku da posetimo neke
porodice i ima mnogo onih koji su u ekstremnom siromastvu, ima mnogo siromasnih porodica

kojima je velika potreba za pomoc i niko ne im pomaze. ako neko ima bilo kakve primedbe.
dobro je da mi kaze, au slutaju drzimo sastanak pratirn ga svim clanovima kriznog staba, hvala.
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Dobrivoje Dordevic je,nakon pozdrava ucesnike, rekao: Mislim da ni Skupstina ni izvrsno vece

ne rade svoj posao kako treba, u donjem delu Opstine, sela poput Stanisira, Koretista, Kufca bila

su u vanrednom stanju, prema nekim informacijama su zarazeni preko 100 slucajeva. Ni Opstina

ni Savet za vanredne situacije nisu pruzili informacije o broju zarazenih, verujem da nemaju ni
broj zarazenih ni koliko ih je bilo. lako su zarazeni, izasli su u setnju i niko ih nije zaustavio niti

im dao bilo kakve primedbe, po zakonu ako je clan porodice zarazen, treba izolovati celu

porodicu, pa mislim da nasa opstina nije uspela da nadgleda ove situacije.
Abdil Gashi je rekao: nismo imali sastanak duze od mesec dana i na poslednjem sastanku
odlucili smo da posetimo porodice, ako stab ima spisak svih zarazenih, policija bi ih trebalo

posetiti dva puta dnevno.
Dobrivoje Dordevic je rekao: da li imate informacije o tome koja sela imaju najvise zaraz:enih

slucajeva?
Abdil Gashi je rekao: bilo je 4 slucaja u selu Pasjak, ako ne pogresim, ostali slucajevi su bili u

Kufcu, Koretishte, Stanisoru.
Dobrivoje Dordevic je rekao: Rekao sam vam da prema zakonu, ako je osoba zarazena, cela
porodica treba da bude stavljena u karantin, opstina Novo Brdo nije svoj posao uradila kako

treba i nijedna porodica nije bila u karantinu.
Behare Jashari je nakon pozdrava ucesnici rekao: Slazem se sa diskusijom kolege da opstina
Novo Brdo nije pravilno uradio posao i nikome nije pomogla. Tokom karantinskog perioda imali

smo problema sa maskama, neko nije imao prevoz da ode i kupi maske, a neko nije imao

sredstava za kupovinu
Aleksander Pavic je, nakon pozdrava prisutne, rekao: Slazem se sa kolegom Dobrivojem i
Abdilom jer nisu imali zvanicne informacije o tim selima, ali svi smo culi da je bilo mnogo
slucajeva, iako su zarazeni setali gradom, policija bili, ali nisu radili svoj posao kako treba. lmali
smo slucaj u selu Koretist koji se zavrsio smrcu. Kada su zapocele mere zastite od pandemije,
policijaje naisla na gradane koji su stavili maske i ta lica su kaznjena u iznosu od 25-35 €, bilo je

slucajeva kada je policija intervenisala. dok je bilo slucajeva kada nisu radili svoj posao pravilno.
Jorgovanka Filic je nakon pozdrava sa ucesnicima rekla: Vidim da se ovde napada vlast, policija.

ali glavna greska lezi na nama kao gradanima, moramo biti svesniji. Osnovan je stab za vanredne
situacije i pomognuto je svim gradanima koji su zatrazili pornoc, nije tacno da nijednoj porodici

nije pruzena pomoc, nernogucc je posetiti sve porodice, ali posecene su one porodice koje su

zatrazile pomoc, ali mi gradani tone radimo dovoljno smo svesni.
Dobrivoje Dordevic je rekao: Spominjem da opstina nije dobro obavila svoj posao i ovo me
zabrinjava, bilo je slucajeva u drugim opstinama kao sto je opstina Kamenica gde je bilo

slucajeva i cela porodica je bila u karantinu.
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Behare Jashari je rekao: Video sam na Facebook stranici opstine Novo Brdo da su pomognute

nekim porodicama, ali samo porodicama srpske zajednice.
Zimer Zimeri je nakon pozdrava ucesnika rekao: hvala Bagu sto nismo imali mnogo slucajeva u

opstini Novo Brdo, sto se tice nase opstine, policija iii stab za vanredne situacije svi bi umrli.

prvo kosovska policija nije uradila svoj posao i nijednu kucu nije posetila predsednik opstine.

Treca tacka: Obavestenje Kancelarije za zajednice i povratak:.
Predsedavajuca je rekao: pesto izlagac ow tacke nije ovde, guramo za sledeci sastanak.
Dobrivoje 0orc.tevic je rekao: za sve clanove odbora. sefica kancelarije se zalila da smo upravo

odobrili plan i necemo ga odobriti jer nije dosla na sastanak da izvestava, pa ko nas ne postuje.

ne postujemo ni mi, ona je na odmoru, ali njeni radnici su tamo.
Predsedavajuci je rekao: ovo je prvi put da je sef OKZP odsutan sa sastanka odbora.

Cetvrta tacka: drugacije;
Predsedavajuci je otvorio diskusiju po ovom pitanju.
Abdi! Gashi je rekao: za sledeci sastanak bilo bi dobro ukljuciti ovu tacku na dnevni red:

Izvestavanje o pocetku skolske 2020/2021.
Kako nije bilo daljih diskusija, predsedavajuca se zahvalio prisutnima na ucescu.

Sastanak je zavrsen u 12:00.

Valmire Mustafa
Zapisnik
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Shpresa Kciku
Predsednik Odbora za zajednice
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